

Discipline Notice

Avis de discipline

April 20, 2005

Le 20 avril 2005

Notice of Disciplinary Tribunal Hearing

Avis d'une audition devant un tribunal disciplinaire

In December 2004, pursuant to Bylaw 20.06(6), a notice of a hearing before a CIA Disciplinary Tribunal was provided to members of the Institute and the public about a disciplinary case. The notice included the date, time and place of the hearing and a summary of the charges. However, the notice could not disclose the name of the member charged to avoid affecting the member's reputation before the disciplinary decision becomes final.

The hearing took place from January 10 until January 13, 2005.

The Disciplinary Tribunal has now rendered its decision on the charges and found the Respondent guilty on some of the charges. Accordingly, a hearing on penalty has now been scheduled in accordance with Bylaw 20.07(6).

The hearing on penalty will take place on May 10, 2005 at 10:00 a.m. at 112 Adelaide Street East, Toronto.

En décembre 2004, conformément à l'article 20.06(6) des *Statuts administratifs*, un avis d'une audition devant un tribunal disciplinaire de l'ICA a été transmis aux membres de l'Institut et au public au sujet d'une affaire disciplinaire. L'avis comportait la date, l'heure et le lieu de l'audition ainsi qu'un résumé des accusations. Cependant, l'avis ne pouvait divulguer le nom du membre contre lequel les accusations étaient portées afin de protéger la réputation du membre avant que la décision ne soit finale.

L'audition a eu lieu du 10 au 13 janvier 2005.

Le tribunal disciplinaire a rendu sa décision au sujet des accusations et l'intimé a été reconnu coupable de quelques accusations. Par conséquent, une audition portant sur la pénalité a été fixée conformément à l'article 20.07(6) des *Statuts administratifs*.

L'audition portant sur la pénalité aura lieu le 10 mai 2005 à 10 h, au 112, rue Adelaide Est, à Toronto.